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Forslag til vedtak 

1. Kontrollutvalget tar informasjonen om oppfølgingen av punkt tre til rapporten om 
“Implementering av eldrestratgien” fra kommunestyresak 46/24 fra den 2. mai 2024, 
til orientering. 

2. Oppfølgingen av anbefalingene til rapporten anses som avsluttet av kontrollutvalget. 
3. Kontrollutvalget ber sekretariatet oversende kontrollutvalgets oppfølging til 

kommunestyret til orientering. 
 
Saksopplysninger 
I denne saken skal kontrollutvalget vurdere om kommunedirektørens oppfølging av 
anbefaling nummer tre for forvaltningsrevisjonen «Implementering av eldrestrategi» er 
gjennomført. Kontrollutvalget skal se til at kommunen følger opp kommunestyrets vedtak i 
saker som kommer fra kontrollutvalget for å sikre at kontrollaktiviteten bidrar til læring og 
forbedring. 
Punkt nummer tre lød slik: 
  
“Kommunestyret ber om at Kommunedirektøren tallfester kapasitetsmanglene som er påpekt 
både når det gjelder tilbud og bemanning. Det samme gjelder også utviklingen i sykefraværet 
generelt og korttidssykefraværet spesielt, som rapporten påpeker som en hovedårsak til 
manglende måloppnåelse når det gjelder færre ansatte å forholde seg til for 
tjenestemottakerne.” 
  
I forrige møte den 26. februar behandlet kontrollutvalget kommunedirektørens oppfølging av 
forvaltningsrevisjonen “Implementering av eldrestrategi” i sak 1/25. Det var rapportert på alle 
punktene, men det manglet en tallfesting av kapasitetsmanglene når det gjelder tilbud, 
bemanning og utviklingen i sykefravær slik det fremgår av kommunestyrets vedtak som er 
gjengitt overfor.  Det ble derfor bedt om at dette skulle legges frem til dette møtet. 
  
For de øvrige dokumentene i saken, så henvises det til sak 1/25 den 26. februar 2025. 
  
Sekretariatet har mottatt et svarbrev med tallfestingen, som er vedlagt saken. 
  
  
Saksvurdering 
Til punkt tre har kommunedirektøren tallfestet kapasitetstilbud og sykefravær slik: 

• Kapasitetsmanglene når det gjelder tilbud er svart ut med månedlige tall for antall på 
venteliste for hjemmebaserte tjenester og heldøgnstjenester fra 2024 og til og med 
april 2025. 
Tallene er i reduksjon, og alle gis en oppfølging mens de er på venteliste. 

• Sykefraværet for 2025 er i gjennomsnitt 12,9%. Fraværet er redusert med ca. fem 
prosentpoeng fra januar i år til 10,2% i dag. Kommunedirektøren uttrykker at årsaken 
til reduksjonen til sykefraværet er det systematiske arbeidet arbeidsgiver og 
arbeidstakere sammen har gjort for å redusere sykefraværet. Dette er i tråd med 
redegjørelsen som ble gitt på sist møte. 



o Det er ikke spesifisert tall for korttidsfravær og langtidsfravær. For 
bemanningen er det innført en annen systematikk for hvordan oppgavene 
prioriteres. Det er arbeids også med å få på plass en vikarpool.  

 
Tall for bemanning er ikke oppgitt, men kommunedirektørens samlede rapportering fra sak 
1/25  den 26. februar viser at det jobbes på en annen måte enn tidligere for å dekke opp 
bemanningen. Tallene kan derfor være lite egnet for å sammenligne med tidligere tall. 
 
I forrige møte var kontrollutvalget på virksomhetsbesøk på Helsesenteret.  
Kontrollutvalget fikk en grundig orientering om hvordan det jobbes med endringer på flere 
områder for å møte de påpekte utfordringene. Vi mener Oppdal kommune har tatt tak i 
anbefalingene og trenger noe tid for å se om endringstiltakene gir ønsket effekt. 
  
Konklusjon 
Vår vurdering er at kommunedirektøren har fulgt opp kommunestyrets vedtak i punkt 3. Alle 
anbefalingene er dermed fulgt opp. Sekretariatet anbefaler at kontrollutvalget tar 
tilbakemeldingen til orientering og sender resultatet av oppfølgingen over til kommunestyret.  
 
Dersom kontrollutvalget mener det er knyttet risiko til den angitte oppfølgingen, kan utvalget 
kan på eget initiativ vurdere om det er nødvendig med presiseringer. 
 
 


